
 
SK 0052/26/2006  
 
                                                        Protokół Nr XXVI/2006 
                                                         z Sesji Rady Gminy  
                                                    z dnia 4 kwietnia 2006 roku 
 
 
 AD.1  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2.  Wybór Sekretarza obrad. 

   3.   Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy  
       Stare Pole -  wystąpienie przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Malborku 

   4.  Wystąpienia sołtysów. 
   5.  Wolne wnioski i zapytania. 
   6.   Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącej Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącej Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

   7.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Sołectwa Ząbrowo.  
   8.   Podjęcie uchwały w sprawie objęcia nowych udziałów w Centralnym Wodociągu  

śuławskim spółka  z oo.  w Nowym Dworze Gdańskim .  
    9.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości . 
  10.  Projekt uchwały w sprawie oddania  nieruchomości w dzierŜawę.   
  11.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej .  
  12.  Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2006 rok.  
  13.  Koncepcja programowa dotycząca prowadzenia Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu –  
         przedstawiona przez kandydata na stanowisko dyrektora. 
  14.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
  15.  Komunikaty. 
  16.  Zatwierdzenie protokółu z XXV- Sesji Rady Gminy. 
  17.  Zakończenie XXVI - Sesji Rady Gminy. 
 
 XXVI Sesję Rady Gminy o godz. 14.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy witając 
wszystkich radnych i zaproszonych gości . Na podstawie listy obecności radnych biorących 
udział w sesji  stwierdził ,Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania uchwał.  
 
                                           Ustawowy skład rady     - 15 
                                           Obecnych                       -  15 
 
 Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił porządek obrad jaki otrzymali radni spytał czy są 
inne propozycje do porządku nikt z radnych nie wniósł uwag ani zapytań do porządku obrad .  
 
W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy złoŜyli gratulacje mieszkance 
gminy Pani Magdalenie Piekart za zwycięstwo w konkursie „ Ośmiu Wspaniałych „. 
 



AD.2 
 Na sekretarz obrad w wyniku jawnego glosowania wybrano Panią Krystynę Trawiską, za jej 
Kandydaturą głosowało 15 radnych .  
 
AD.3.  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,Ŝe w dniu dzisiejszym w Komendzie 
Powiatowej Policji w Malborku jest poŜegnanie Komendanta Ostrowskiego w związku z tym 
nikt nie złoŜy informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Stare Pole.  
 
AD.4 
W wystąpieniach sołtysów nikt nie zabrał głosu .  
 
AD.5. 
 Wolne wnioski i zapytania.  
 
W tym punkcie Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do pracy Ośrodka Medycznego   
 „ Mederi „ Nikt z radnych i sołtysów nie zgłosił uwag ani zapytań. Pan Marek Winiarski  
poinformował ,Ŝe w ośrodku trwają prace remontowe . Ośrodek przygotowuje się do akcji 
profilaktycznej „ badania prostaty „ . Po krótkiej  przerwie ponownie otwarto aptekę .  
 
Nikt z radnych nie zgłosił  wniosków ani zapytań.  
 
AD.6 
Sprawozdanie z pracy między sesyjnej :  
- Przewodniczący Rady Gminy  
- brałem udział w konferencji metodycznej w przedszkolu w Starym Polu 
- uczestniczyłem w negocjacjach w Starostwie Powiatowym  w sprawie remontu ulicy Bema 
   w Starym Polu 
- prowadziłem spotkania dla seniorów 
-  uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym klubu sportowego „Błękitni „ 
- uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty 
- opracowałem artykuły do Świątecznego Biuletynu  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
- odbyło się jedno posiedzenie komisji, kontrola w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu 
i Przedszkolu w Starym Polu. Wójt w miesiącu grudniu przeprowadził kontrole stwierdził 
pewne nieprawidłowości w działalności tego Ośrodka. Komisja rewizyjna jeszcze nie 
zakończyła swojej kontroli . JeŜeli chodzi o działalność Przedszkola to nie stwierdzono 
nieprawidłowości , zachowana jest dyscyplina budŜetowa 
- brałem udział w szkoleniu z rolnikami na temat rent strukturalnych na lata 2007-2011 
- uczestniczyłem w zebraniu spółki wodnej 
- uczestniczyłem w inauguracji ligi piłki noŜnej  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty 
- odbyło się jedno posiedzenie komisji odbył się objazd świetlic wiejskich 
- brałam udział w komisji konkursowej na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury  
- uczestniczyłam w spotkaniach z seniorami 
- uczestniczyłam w turnieju siatkówki o puchar Wójta Gminy 
- uczestniczyłam w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym klubu sportowego „Błękitni „ 
 



 
 
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa 
- odbyło się jedno posiedzenie komisji  na którym opiniowano projekty uchwał 
- uczestniczyłam w posiedzeniu Gminnej Rady Kobiet 
- rozpoczęła się nowa edycja konkurs „ Najpiękniejsza wieś „ 
 
W tym punkcie głos zabrał radny Jarosław Szturmowski , który przedstawił informacje ze 
Starostwa Powiatowego na temat remontów dróg w naszej gminie. Z tych materiałów wynika  
Ŝe powiat nie interesuje się swoimi drogami, które leŜa na terenie naszej gminy. Jesteśmy na 
ostatnim miejscu w powiecie . UwaŜa ,Ŝe ten stan rzeczy spowodowany jest lobowanie 
radnych gminy Nowy Staw ponadto wini Wójta i pracowników gminy ,ze nie nagłaśniają 
problemu złego stanu dróg ,oraz uwaŜa ,Ŝe jest to brak determinacji ze strony radnego 
powiatowego . 
 
Krzysztof Rybak – spytał ilu radnych zasiada w radzie Powiatu z naszego terenu ? 
 
Wójt Gminy  odpowiedział ,Ŝe jeden Pan Tadeusz Kaczorek  
 
Tadeusz Kaczorek – radny powiatowy odpowiedział ,ze był przeciwny zaciąganiu  przez 
Starostwo Powiatowe kredytu w wysokości 6 mln zł. UwaŜa ,Ŝe Starostwo ma i tak 
potęŜne zobowiązania za sprawą szpitala powiatowego .  
 
Jarosław Szturmowski – podkreślił ,Ŝe są to typowe rozgrywki polityczne ten problem 
sygnalizuje od 2003 roku. UwaŜa ,Ŝe remont 504 m drogi za 200.000 zł to przesada.  
 
Magdalena Roman – uwaŜa ,Ŝe przegapiliśmy kampanię do Rady Powiatu i teraz widzi 
ostrzeŜenie aby się zjednoczyć w walce o mandaty do Rady Powiatu .  
 
Krzysztof Rybak – uwaŜa Ŝe wszyscy nas oszukiwali. Materiały radnego Szturmowskiego 
zawierają pewne konkrety nie tylko są tam podane kilometry ale równieŜ wartości 
wykonanych robót. Jest to obraz który pokazuje gdzie jesteśmy i jak nas traktują. UwaŜa ,Ŝe 
układy polityczne są bardzo waŜne. Zasugerował aby w negocjacjach w sprawie dróg 
uczestniczył radny Jarosław Szturmowski .  
 
Wójt Gminy – zobowiązał się ,Ŝe na najbliŜszej sesji przedstawi informacje na temat 
inwestycji na drogach .zwrócił się do radnych aby wyraźili zgodę „ na sfinansowanie 
połoŜenia chodnika po obu stronach ulicy Bema na długości remontu drogi „ . 
                                      Zgodę wyaraźiło  10 radnych  
                                       Przeciw było         3 radnych  
                                       Wstrzymało się     2 radnych  
 
 Do sprawozdania Wójta nikt nie złoŜył zapytań ani uwag / sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokółu /. 
 
AD.7 
  
Głos zabrała Pani ElŜbieta Zawadka, która poinformowała ,Ŝe Plan Odnowy Sołectwa jest 
koniecznym załącznikiem kaŜdego projektu zgłaszanego do uzyskania pomocy finansowej w 
ramach Pomorskiego Programu Odnowy Wsi. Ponadto wymagane jest zatwierdzenie tego 



Planu w drodze uchwały Rady Gminy .W roku bieŜącym wieś Ząbrowo zadeklarowała swe 
uczestnictwo w PPOW. Został opracowany  Program Odnowy Sołectwa, który szczegółowo  
omówiony był na posiedzeniach Komisji . Zadaniem priorytetowym przewidzianym do 
realizacji w 2006 roku jest „ adaptacja budynku wielofunkcyjnego na świetlice wiejska w 
miejscowości Ząbrowo . Zarówno Program Odnowy Sołectwa jak i uchwała Rady Gminy 
będą załącznikami do wniosku o przyznanie środków finansowych samorządu województwa 
pomorskiego na realizacje zadania .  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań .  
 
Uchwała Nr XXVI /  207/2006 w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Sołectwa Ząbrowo” 
została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych . Uchwała ta stanowi 
załącznik nr 1 do protokółu .  
 
 
 
AD.8. 
 
Pani Wiesława Maluga poinformowała ,Ŝe nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników 
Centralnego Wodociągu śuławskiego sp.z  o.o w Nowym Dworze Gdańskim uchwała z dnia 
4 stycznia 2006 r. przydzieliło dla Gminy Stare Pole 4.308 udziały ,które pochodzą ze 
zlikwidowanego Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci CWś. Gmina w spółce posiada 
juŜ 514 udziałów. Obecnie łączna ich ilość będzie wynosiła 4.822 udziały o wartości 
2.666.566 złotych . Podjęta przez Radę Gminy uchwała pozwoli Wójtowi na oświadczenie w 
formie aktu notarialnego  objęciu nowych udziałów przez gminę . Do przedstawionego 
materiału nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań .  
 
Uchwała Nr XXVI/208/2006 w sprawie  objęcia nowych udziałów w Centralnym Wodociągu 
śuławskim Sp.z o.o w Nowym Dworze Gdańskim została podjęta jednogłośnie, za 
przyjęciem głosowało 15 radnych . Uchwała ta stanowi załącznik Nr 2 do protokółu .  
 
AD.9. 
 
Pani Wiesława Maluga  poinformowała ,Ŝe przedmiotem uchwały jest bezprzetargowa 
sprzedaŜ prawa uŜytkowania nieruchomości . Z wnioskiem takim wystąpili do tutejszego 
urzędu :Pan Andrzej Kot jako uŜytkownik wieczysty dz. Nr 613/5 i 613/11, 
Pan Hieronim Branicki jako uŜytkownik wieczysty dz. Nr 631/5, 631/6 i 631/7 , 
Pan Grzegorz Pawluczuk jako uŜytkownik wieczysty dz. Nr 625/6. Wymienione 
nieruchomości gruntowe połoŜone są w Starym Polu , a sprzedaŜ ich zgodnie z 
obowiązującymi przepisami moŜe nastąpić jedynie na rzecz uŜytkowników wieczystych . Z 
uwagi na to podjęcie uchwały jest zasadne. Do przedstawionej informacji nie wniesiono 
Ŝadnych uwag ani zapytań .  
 
Uchwała Nr XXVI 209/2006 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości została podjęta 
jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych . Uchwała ta stanowi załącznik Nr 3 do 
protokółu .  
W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę .  
 
AD.10. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy kontynuował porządek posiedzenia .  



Pani Wiesława Maluga poinformowała ,Ŝe działka nr 520 połoŜona jest w Starym Polu przy 
ul. Akacjowej, przylega ona do posesji P. Stanisława Giedrojć, który wystąpił z wnioskiem o 
wyraŜenie zgody na wydzierŜawienie jej na okres 6 lat. W związku z tym, iŜ do właściwości 
Rady Gminy naleŜy między innymi oddanie w dzierŜawę gruntu na okres powyŜej 3 lat 
przedłoŜony został projekt uchwały. 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
 
Uchwała Nr XXVI/210/2006 w sprawie oddania nieruchomości w dzierŜawę została podjęta 
jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
AD.11. 
Pani Wiesława Maluga poinformowała, Ŝe działka nr 337 stanowi nieruchomość 
niezabudowaną połoŜoną w Starym Polu przy ul. Marynarki Wojennej. W miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego przeznaczona jest pod budownictwo mieszkaniowe 
wielorodzinne. W celu ogłoszenia jej do sprzedaŜy na realizację budownictwa 
wielorodzinnego proponuje się o przyjęcie uchwały w przedłoŜonym brzmieniu. Natomiast 
jeŜeli gmina nie pozyska inwestora, który podjąłby się budowy budynku wielorodzinnego na 
tym terenie, zostaną poczynione działania zmierzające do zmiany przeznaczenia 
nieruchomości w miejscowym planie zagospodarowania z budownictwa wielorodzinnego na 
budownictwo jednorodzinne. 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
 
Uchwała Nr XXVI/211/2006 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości nie zabudowanej została 
podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 
5 do protokołu. 
 
AD.12. 
Pani Skarbnik Gminy  poinformowała ,  Ŝe w uchwale budŜetowej na 2006 r   wprowadza się 
zmiany : 
- dostosowuje się nazwę zadania inwestycyjnego  na potrzeby złoŜenia wniosku o  
  dofinansowanie w ramach Programu Odnowy Wsi- (sołectwo Ząbrowo),  
- w planie finansowym Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - przeniesienie wydatków w  
  zakresie wynagrodzeń miedzy paragrafami, 
- w załączniku przychody i rozchody budŜetowe poprawia się nazwę § ; błędnie  
  sklasyfikowano planowany do zaciągnięcia kredyt na sfinansowanie zadania z udziałem  
  środków pochodzących z Unii Europejskiej- świetlica wiejska Szlagnowo. 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
 
Uchwała Nr XXVI/212/2006 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2006 r. została 
podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwala ta stanowi załącznik Nr 
6 do protokołu. 
 
AD.13.  
Koncepcje programową dotyczącą prowadzenia Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu 
przedstawił Pan Tadeusz Burdyński – nowy dyrektor tej placówki .  
 
AD.14.  
Wobec tego ,Ŝe nie było zapytań nie udzielane były takŜe odpowiedzi. 
 



AD.15. 
Komunikaty. 
 
K. Dabrowska – dlaczego w naszej gminie nie są organizowane prace interwencyjne dla 
kobiet, jest to oznaka dyskryminacji płci , 
- czy nie moŜna wpłynąć na władze PKP aby uporządkowano teren wokół stacji w Starym  
  Polu  
- dlaczego na sesji w dniu 21 lutego radni nie zostali poinformowani , Ŝe pan Siatka odszedł z     
   pracy ? 
 
 Cz. Zientek – w miejscowości Zabrowo jest  ziemia która jest nie uŜytkowana, stoją tam  
     krzaki, zarasta chaszczami . Często dzieci i młodzieŜ  ja podpala . 
  - zagroŜeniem jest rudera , która stoi przy drodze do Szlagnowa , 
 W swoim wystąpieniu podziękował  Wójtowi Gminy i pracownikom urzędu ,  Ŝe obiekt po 
byłym SKR w Ząbrowie został przekazany w dobre ręce. Obecny gospodarz obiekt 
wyremontował i coś tam będzie się działo.  
 
K. Rybak – zwrócił uwagę ,Ŝe w Starym Polu porządkowano ulicę Grunwaldzka  niestety 
teren między chodnikiem a płotami nie posprzątano. Ponownie zwrócił uwagę na problem 
psich odchodów które zalegają chodniki . 
 
J. Szturmowski – zwrócił uwagę Ŝe do prac społeczno-uŜytecznych naleŜy zatrudniać 
kobiety. Przepisy mówią wyraźnie ,Ŝe maja one prawo do takiej formy pracy ? 
 
 K. Piekart – podziękował panu Ryszardowi  Obczyńskiemu za prace w Związku 
Komunalnym do Eksploatacji Sieci Centralnego Wodociągu śuławskiego . 
 
Przewodniczący Rady Gminy złoŜył podziękowanie Pani M. Roman za pacę jaką włoŜyła w  
organizację 675-lecia Starego Pola  
 
W tym punkcie salę obrad opuściła Radna Krystyna Dąbrowska i stan radnych wynosił 14. 
 
AD.16. 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag, za przyjęciem głosowało 14 radnych. 
 
AD.17. 
Wobec wyczerpania się porządku obrad o godzinie 16:45 przewodniczący Rady zakończył 
XXVI Sesję Rady Gminy. 
 
 
 
Sekretarz obrad                                                              Przewodniczący Rady Gminy 
Krystyna Trawińska                                                                     Jan Pawlina    
 
 
 
Protokół sporządziła:  
GraŜyna Jankowska 


